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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  "SVETI NIKOLA" 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-28/16 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  01.12.2009. 
                                    
   

ZAPISNIK 
SA 25. SJEDNICE VMO "SVETI NIKOLA" 

 
25. sjednica VMO "Sveti Nikola" održana je 01.12.2009. (utorak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO , F. Čandeka 36b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Tonko Bilčić, predsjednik VMO 
- Ksenija Cvek, zamjenik predsjednika VMO 
- Marijan Mihajić, član VMO 
- Tadija Dankić, član VMO 
- Zdravko Ribić, član VMO 
- Vilim Floridan, član VMO 
- Željka ðakić, član VMO 
- Matejka Komlenac 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice VMO "Sveti Nikola": 
Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o problemu pješačke komunikacije u Zvonimirovoj ulici 3/1,3/2,3/3 i 3/4 
2. Informacija o ambulanti krnjevo 
3. Sportski turniri za Dan MO i podjela darova djeci – pripreme i realizacija 
4. Razno 

- zahtjev za sanaciju ugibališta za kontejnere, J. Vlahovića 15 
- zahtjev za odreñivanjem dužeg radnog vremena Caffe bar "Relax" 
- informacija Odbora za mjesnu samoupravu 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

Predsjednik Vijeća informira o dosad učinjenom u vezi prilaza za grañane iz Zvonimirove ulice 
br. 3/1,3/2,3/3 i ¾ prema dosad korištenim prometnicama. Budući da počinju radovi uz 
Zvonimirovu ulicu i da su radni strojevi već na gradilištu, grañanima će uskoro biti 
onemogućena komunikacija prema Zvonimirovoj ulici. Već se razgovaralo s pročelnicom 
Odjela za komunalnu djelatnost, kao i pročelnikom Odjela za urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem, te je obećano da će se naći  neko rješenje za ove grañane. Grañani 
se protive uspostavljanju prilaza sa Ulice M. Barača, nego žele kao i do sada izlaz na 
Zvonimirovu ulicu, jer im na tom dijelu djeca idu u škole, a ima i više autobusnih linija. 
Gospodinu Ribić je sugerirano da se imenuje od strane Vijeća MO jedna osoba kao posrednik 
izmeñu sporne zgrade i Odjela za komunalni sustav, što je kroz diskusiju Vijeće ocijenilo kao 
neprihvatljivo, smatrajući da bi ta osoba bila stavljena u poziciju da joj se svi obraćaju za 
rješavanje svih problema koji će se pojaviti tijekom izgradnje.  
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Zaključak: 
 
Vijeće inzistira da se izlaz za grañane iz Zvonimirove 3/1,3/2,3/3 i ¾ uspostavi prema 
sjevernoj strani, dakle Zvonimirovoj ulici, jer zgrada po adresi i pripada ovoj Ulici, a 
takvo rješenje traže i grañani. Vijeće konstatira da je nedopustivo da su radovi započeli, 
a da nitko nije vodio  računa o pristupu zgradi, te da bi se trebali obustaviti dok se ne 
pronañe rješenje za stanare. 
 

AD 2 
 
     - O ambulanti Krnjevo informirao je gospodin Ribić koji je komunicirao s pročelnicom Gradskog 
odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, te doktoricom Lukanović. Dogovor je postignut na način da će 
Grad plaćati najamninu ambulante na sadašnjoj adresi dok se ne uredi novi prostor. Financiranje 
ureñenja prostora preuzeo je Grad, a i doktorica Lukanović će učestvovati svojim sredstvima u 
opremanju ambulante. 
 
AD 3 

Predsjednik Vijeća izvještava o Programu obilježavanja Dana MO, 06. prosinca. Planirana likovna 
izložba neće biti postavljena, radi malo pristiglih likovnih radova na zadanu temu. Drugi dio 
Programa odvijat će se po planu. Dakle, sportska natjecanja su već dogovorena, i to: streljaštvo u 
petak 04. prosinca od 15.00 do 18.00 sati, a karte i šahovski turnir u subotu 05. prosinca od 10.00 
do 15.00 sati.Program za djecu, dolazak "Svetog Nikole" i podjela darova planirana je isti dan u 
17.00 sati. Očekuje se od svih članova Vijeća da učestvuju u svim aktivnostima. 
 

AD 4 
 
-Zahtjev za sanaciju ugibališta za kontejnere na adresi J.Vlahovića 15 planirati kroz sredstva 
prioriteta malih komunalnih radova. 
 
-Odobrava se duže radno vrijeme za blagdane, po zahtjevu Caffe bara "Relax" 
 
- Vijeće primilo na znanje informaciju o inicijativi Odbora za mjesnu samoupravu o 
zajedničkim sastancima na zadanu temu. Kada to bude aktualno, Vijeće će pripremiti 
materijal  o kome želi razgovarati s Odborom. 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO "Sveti Nikola": 
 

Darinka Ban Tonko Bilčić 
 
 
 
 

         
                                                  


